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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
huisartsen in spoedgevallen nog
steeds slecht bereikbaar zijn.
(Ingezonden 15 september 2008)

1
Bent u bekend met het bericht
«Bereikbaarheid huisartsen moet
beter»?1

2
Wat is uw reactie op de slechte
bereikbaarheid van huisartsen?

3
Welk percentage van de
spoedoproepen werd afgelopen jaar
helemaal niet beantwoord? Is er
sprake van een verbetering of
verslechtering ten opzichte van 2006
(toen 4%)?

4
Welke maatregelen staan u ter
beschikking om de bereikbaarheid
van huisartsen te verbeteren en hoe
gaat u die inzetten?

5
Klopt het dat de slechte
bereikbaarheid te wijten is aan een
tekort aan doktersassistentes, aan
een tekort aan huisartsen of aan een
gebrekkige motivatie van huisartsen
om bereikbaar te willen zijn?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Schermers (CDA), ingezonden

15 september 2008 (vraagnummer
2008Z02347/2070829670).

1 NOS.nl, Bereikbaarheid huisartsen moet
beter, 10 september 2008;
http://www.nos.nl/nosjournaal/artikelen/
2008/9/10/100908_huisartsen.html
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